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Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient de 
l'Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
A continuació l'Alcalde dona la paraula als regidors que 
s'acomiaden amb la present legislatura, dels quals es recull 
aspectes de les seves intervencions per a constància del fet. 
 
El Sr. Secretari llegeix un escrit del Sr. Tomeu Calafell, en el 



qual s'excusa de no poder estar-hi present per un deure 
inexcusable i agraeix a electors i regidors presents, la col.- 
laboració prestada. Entre altres coses digué: "durant vuit anys 
he treballat, des de l'oposició i com a representant del Grup 
d'Iniciativa per Catalunya, en la defensa dels interessos del 
nostre poble, en aquests anys he après moltes coses, tant de les 
persones, amb les quals he compartit la meva tasca, com del 
poble en general, que he intentat conèixer a fons. També hi han 
hagut moments dificils, de discussió, de divergència política, 
de negociació i entesa, peró sempre amb la voluntat d'arribar a 
acords. Ara cal donar pas a persones noves, amb empenta, 
il.lusió i ganes de treballar. 
Només resta dir-vos que estic molt content i orgullós d'haver 
servit als interessos de tots els castellarencs, i donar les 
gràcies a tot el poble de Castellar per haver dipositat en mi la 
seva confiança i que continuare treballant, com a ciutadà, per 
la millora de la qualitat de vida del Castellar de tots. 
Gràcies". 
A continuació El Sr. Alcalde tot dient que queda recollit 
l'acomiadament del Sr. Calafell, obre un torn d'intervencions  
que comença amb la del Sr. Miquel-Angel Soria pel PP, tot dient: 
"Des de l'any 1983 el partit popular i gràcies als nos-tres 
votants ha estat representat en els tres darrers consis-toris, 
però va ser l'any 1987 quan vaig tenir l'honor de ser el primer 
regidor afiliat al partit popular, i des d'aquesta data fins 
hores d'ara l'he representat, de la qual cosa n'es-tic molt 
cofoi, ja que em considero un castellarenc de dret i de fet. 
Voldria agrair el tractament correctissim de tots els components 
de la Corporació, amb els qual he conviscut durant 4 ó 8 anys, i 
alhora demanar disculpes per qualsevol paraula o frase no adient 
dita, això sí, sense ànim ofensiu. També de- sitjar, de tot cor, 
els màxims encerts al Sr. Lluís Corominas, com Alcalde de la 
Vila, i l'encoratjo perquè totes les aten-    cions que ha 
tingut amb l'oposició, es tornin algun dia en una oferta de 
govern per tots els grups polítics que vulgin parti-  cipar-hi. 
Pel que fa al meu company de partit, li desitjo, també, molta 
sort i molt d'encert en la seva tasca a favor de Castellar. 
Gràcies." 
A continuació el Sr. Francisco Borrego pel grup socialista diu: 
"Començo per agrair la confiança dels castellarencs en la llista 
socialista i per donar-me l'oportunitat i la responsa- bilitat 
de representar-los. La valoració d'aquests quatre anys és molt 
positiva, hem tingut les nostres diferencies, però la voluntat 
era per tots la mateixa, treballar pel be de Caste- llar. I per 
acabar desitjar sort al nou Consistori. Gràcies". 
Seguint l'ordre el Sr. Miquel Hijano, del grup socialista co- 
nença la seva intervenció felicitant als partits polítics gua- 
nyadors d'aquestes eleccions, i anuncià que: la meva trobada a 
l'Ajuntament ha estat positiva per coneixer els problemes del 
nostre poble malgrat que m'hagués agradat intervenir més po-  
sitivament en aquest Consistori, també agrair publicament l'ajut 
rebut per part de tots els regidors, el record que m'emporto 
d'aquest quatre anys a l'Ajuntament és molt bo i per acabar 
recordar que la lluita per millorar Castellar sigui  inacabable. 
Tot seguit el Sr. Patricio Mercado, del grup socialista, de-
clara: "després d'un període de 6 anys, en el que ha tractat de 
fer una funció dins de l'Ajuntament, ha arribat l'hora de dir-
nos adéu, malgrat això em sento satisfet d'haver pogut estar en 



un Ajuntament democràtic i en el que s'ha practicat aquesta 
democràcia, per mi es fundamental la conjugació d'aquesta 
tolerancia d'uns amb la discrepància dels altres, sense que això 
signifiqui haver de veure's com enemics. Els errors i els 
encerts estan a l'abast i per igual, de l'oposi-   ció i de 
l'equip de govern, una altra cosa es que, i degut a les 
circumstàncies, els encerts es donin més a l'equip de go-   vern 
que a l'oposició. La tónica general de les meves inter-vencions 
en aquest Ajuntament  han estat basades pensant que, potser 
l'oponent podria ser el que tingués raó i no jo, i so-   bre tot 
des del respecte que em mereix una altra persona que, encara que 
estigui en un error ho estan defensant com si fós la seva 
veritat. 
Per acabar afegir tant als que es queden com els que se'n van es 
mereixen tot el meu reconeixement, ja que treballar pel bé del 
nostre poble és una bona tasca. A l'oposició i a l'equip de  
govern els hi desitjo encerts en les seves propostes i de- 
cissions." 
A continuació el Sr. Josep Rodriguez, també del grup socialis-
ta, intervé per dir: "Potser sóc un dels regidors que més anys 
ha estat en l'Ajuntament, han estat dotze anys que quasi és una 
vida. Quan vaig entrar com a regidor sabia que hauria de servir 
a les persones que havien dipositat la confiança en mi, i als 
propis companys que, també ho havien fet. Durant tot aquest 
temps, amb encerts i errors aquest ha estat el meu tre- ball 
dins l'Ajuntament, i he defensat les coses amb tot el cor." 
Tot seguit fa un petit recordatori de tots els companys de 
Consistori, que han estat amb ell al llarg d'aquests dotze anys. 
La tasca que ens ha tocat fer és estar a l'oposició, i des 
d'aquí, crec que també hem aportat bones idees, el que si és 
cert és que la tasca ha estat feta amb honestitat i dignitat. I 
dir a les persones que formaran el nou Consistori, que ac-    
tuin amb aquest afany de servei que és bo pel poble. 
I finalment us diré que quan vaig entrar en aquest Ajuntament ho 
vaig fer amb les mans buides, a l'igual que molts altres i em 
sento ofés quan a tots sens tatxa pel mateix patró, quan només 
són quatre els qui se n'han aprofitat de la situació. 
I només en resta demanar disculpes per si alguna vegada no he 
sabut estar en el meu lloc i deixar ben clar que sobre tot són 
amics i no contrincants polítics". 
A continuació el Sr. Joan Ventura tot agraint l'ajut rebut de 
tots els companys de Consistori, i destaca que ha estat una 
etapa molt profitosa de la meva vida. 
A continuació el Sr. Josep-Ramon Recordà diu: "Jo vaig ser re- 
gidor de Cultura en la primera etapa d'Ajuntaments democràtics  
i ho he tornar a ser en aquesta tercera etapa. El balanç que em 
faig és positiu; s'han construit molts equipaments cultu-rals 
que feien falta en el poble, i el mèrit és de tots els membres 
del Consistori. La feina feta pels regidors és una feina que 
quedarà, és una feina al servei del poble. Espero que aquesta 
etapa de consens que hi ha hagut, en el camp de la Cultura, 
continui amb el nou Ajuntament i que el poble tingui sempre 
present que la cultura és feina de tots, de les enti-    tats, 
de la gent del poble i de tots els polítics, crec que entre tots 
hem de construir Castellar i una Catalunya vàlida per a tothom." 
Tot seguit el Sr. Eduard Ferrés intervé per decatar la tasca  
satisfactòria feta durant aquesta legislatura i desitjar al nou 
Consistori el millor dels èxits pel bé de Castellar. 



Intervé el Sr. Albert Antonell tot agraint l'ajut i el suport 
dels col.laboradors que ha tingut al llarg d'aquests anys, de-  
manant disculpes pels errors que hagui pogut fer o tenir, i per 
últim felicitar als companys que es queden a l'equip de govern 
tot desitjant-lis tota mena d'encerts. Gràcies". 
Per acabar intervé el Sr. Josep Carrerasel qual indica que aquí 
s'acaba, a nivell personal, una etapa política i que ha    
valgut la pena estar-hi. Agrair a totes les persones que han 
cregut amb mi i espero no haver-los defraudat. Tot seguit fa un 
breu comentari per a totes les persones, que han estat amb ell i 
han treballat amb ell, regidors, personal escoles, APA escoles, 
equip psicopedagògic, escola d'adults, escola de mú-   sica, 
etc.., i una especial menció a la posta en marxa de l'institut. 
Descata també, la col.laboració del departament d'Ensenyament i 
el seu ajut. Repasa les fites assolides: l'es-colarització dels 
nens de P3, la posta en marxa d'un menjador a cada escola, 
etc... 
Per finalitzar vull animar als nous regidors que ara entren, i 
dir que amb ganes, hi ha molta feina a fer encara. 
Finalment conclogué l'acta el Sr. Alcalde amb paraules emoti- 
ves especialment adreçades als regidors que cessaven, i per a 
més relleu feu obsequi a tots els regidors d'un quadre com a 
record, i feu entrega als regidors que portaven més de vuit anys 
en el càrrec Srs: Soria, Rodríguez, Calafell, Carreras, Antonell 
i Recordà, de l'insignia d'or amb l'escut municipal  en 
reconeixement dels seus serveis. El nombrós públic assis- tent 
ovacionà l'entrega de les medalles. 
 
 
 Essent un quart de deu del vespre, s'aixeca la sessió, de 
la qual per a constància general es recull en el Llibre d'Ac-   
tes, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


